

Key facts sheet

Product description & benefits

Mashreq Credit Cards offer you many convenient facilities, specially designed for times when you urgently need cash without worrying about paperwork. Depending on your needs, Mashreq Credit Cards bring you various types of facilities.



Easy Cash (EC)

A convenient facility, specially designed for times when you urgently need cash, without worrying about paperwork.

- You will receive cash in any bank account in the UAE by blocking the credit limit of an equivalent amount.
- Your eligibility to avail Easy Cash is subject to the bank's internal policy.
- No income documentation required.
- Fixed instalment payment plan up to 48 months.
- Cash amount up to 90% of your credit card limit.



Revolving Easy Cash (REC)

A hassle-free solution designed to meet your urgent cash needs, offering flexibility without the need for income documentation.

- You will receive cash in any bank account in the UAE by blocking the credit limit of an equivalent amount.
- Your eligibility to avail Revolving Easy Cash is subject to the bank's internal policy.
- No income documentation required.
- No fixed instalment, only 5% of the REC amount as minimum payment for 3 or 6 months as per the offer. The remaining outstanding to be paid in the last month of the tenure to avoid interest.
- Cash amount up to 90% of your credit card limit.



Balance Transfer (BT)

Pay off your other bank card balances with Mashreq Credit Card and enjoy the convenience of paying back in equal monthly instalments (EMIs).

- You will receive payment in any non-Mashreq credit card by blocking the credit limit of an equivalent amount.
- Your eligibility is subject to the bank's internal policy.
- No income documentation required.
- Fixed instalment payment plan up to 48 months.
- Transfer up to 90% of your credit card limit.



Revolving Balance Transfer (RBT)

Settle your other bank card balances with Mashreq Credit Card and enjoy the ease of flexible repayment plans.

- You will receive payment in any non-Mashreq credit card by blocking the credit limit of an equivalent amount.
- Your eligibility is subject to the bank's internal policy.
- No income documentation required.
- No fixed instalment, only 5% of the RBT amount as minimum payment for 3 or 6 months as per the offer. The remaining outstanding to be paid in the last month of the tenure to avoid interest.
- Transfer up to 90% of your credit card limit.



Easy Payment Plan (EPP)

The convenience of converting transactions or card outstanding into monthly instalments over a period with your Mashreq Credit Card(s).

- You can convert a transaction or outstanding balance on credit card to instalment and repay in equal EMIs.
- You can convert any retail transaction above AED 500 to Easy Payment Plan within 50 days of the transaction date.
- Your eligibility to avail Easy Payment Plan is subject to the bank's internal policy.
- No income documentation required.
- Fixed instalment payment plan up to 48 months.

Key facts sheet

Pricing

Pricing offered by Mashreq will be communicated at the point of sale i.e., at Mashreq's digital channels or Customer Care. Please note the following related to Charges and Fees

Interest rate	The interest rate mentioned in the application form or on recorded line or Mashreq Mobile App or Online is the monthly fixed interest rate. The equivalent reducing interest rate is approximately 1.5–2 times that of the fixed interest rate mentioned in the application form/recorded line/online portals. Mashreq charges interest at the equivalent reducing rate every month on the outstanding principal amount. This interest rate is applicable for EC (Easy Cash) /BT (Balance Transfer) /EPP (Easy Payment Plan)
Fees	<ul style="list-style-type: none"> Any processing fees will be communicated at the point of sale (at Mashreq's digital channel or Customer Care). The bank may charge early settlement charges as per product terms and conditions, and schedule of charges.
Other charges	<ul style="list-style-type: none"> Please maintain sufficient available limit on credit card for posting of interest component of EMI to avoid over-limit charges. Please note, the bank has the right to change any or all the terms and conditions after giving a 60-days prior written notice.

Payment Structure

The repayment plan that comes with above products are different, and you can choose a facility depending upon your requirement. Please note below the related payment structure of the products:

Products (equal EMIs):	Easy Cash, Balance Transfer and Easy Payment Plan products are instalment products in which total amount (interest charges + principal) of transaction is split into equal instalments.
Revolving Easy Cash / Revolving Balance Transfer:	The outstanding amount of Revolving Easy Cash (REC) and Revolving Balance Transfer (RBT) is converted to 0% interest rate for the tenure of the offer. Post the tenure completion, retail interest rate will be applicable for RBT while cash advance interest will be applicable for REC.

Customer's responsibility and consequence

Responsibility	Consequence
Pay the total outstanding amount as per statement including EMI on or before the due date.	<ul style="list-style-type: none"> On non-payment of billed EMI as per the statement, interest charges will get levied on billed principal amount. Interest charges will not be levied on billed interest amount of EMI. The applicable interest rate is mentioned on your credit card statement. Upon non-payment of six instalments towards your instalment product (EC/BT/EPP), the instalment plan shall be terminated and the entire outstanding balance, including the remaining principal amount and interest, shall be added into existing credit card outstanding balance which would be considered as new balance.

Key facts sheet

Your right to cancel

In line with the Consumer Protection Standards issued by the Central Bank of the UAE pursuant to the Consumer Protection Regulation (Circular No. 8 – 2020), you are hereby informed that you have the right to cancel and early settle your Deals within 5 business days from date of signing thereof ("Cooling-Off Period"). On the 6th business day (or 1 day after the expiry of the Cooling-Off Period), you must inform the bank of your decision to cancel and early settle otherwise, the same shall continue to apply and shall be deemed confirmed by you. The bank will, during the Cooling-Off Period, provide you access and utilisation of the deals, subject to satisfactory KYC and compliance checks and procedures of the bank. Should you choose to waive your right to the Cooling-Off Period, you must, in writing, notify and/or confirm to the bank such intention. It must be noted that if you opt to cancel or early settle the deals within the Cooling-Off Period, you shall be responsible to pay all costs and charges that you may have incurred in relation to all deal transactions conducted during the Cooling-Off Period and before the cancellation/early settlement of your deals.

Note: For certain products, where logistically it is not possible to cancel transaction post booking, customer will be required to waive off the Cooling-Off Period during the booking process and right to cancel clause will not be applicable for such cases.

Warnings

- No interest charges will apply on the RBT/REC outstanding balance for the duration of the RBT/REC tenure, after which any unpaid balance will attract the Retail Interest Rate for RBT and Cash Interest Rate for REC as per the Schedule of Charges.
- Please avoid using credit card for retail purchases after booking REC or RBT to avoid interest charges and clear the unbilled retail outstanding before taking REC or RBT product.
- To avoid interest charges, please clear the outstanding balance (including billed EMIs/balances for any previously booked deals) on your card, if any, before booking RBT/REC. Kindly note that any payment made on the card after booking the RBT/REC would be first allocated to the RBT/REC balance, and hence any other unpaid purchases or outstanding balance on the card will attract interest charges. Example – if your last statement outstanding is AED 1,000 and take a RBT or REC of AED 6,000 for a period of 6 months and use the card for retail purchase for AED 2,000, then on payment of AED 4,000, you will be charged interest on AED 2,000 retail spends because the payment will first settle AED 1,000 billed balance and then reduce the outstanding of REC/RBT by AED 3,000. The retail purchase balance is still outstanding on which retail interest rate will be applicable.
- If you have an active standing instruction to pay the dues on your card, please disable the same to avoid auto payment during the active tenure of the REC/RBT and make payments on your card manually as per the credit card statement.
- Any reversals/cashback/ loyalty redemptions/ credit on account of EPP booking is not adjusted in the unbilled balance of the current statement so it is important to include these for arriving at the total unbilled balance to be paid prior to taking RBT/REC. On non-payment of total due and unbilled balance, the customer will be charged with interest charges in the next statement.

Key facts sheet

Illustrative example for EMI calculation

On a principal of AED 10,000 with a flat monthly interest of 1.39%, below is the simulation of monthly repayment for reference.

Principal amount	10,000
Flat interest rate p.m.	1.39%
Annual Percentage Rate (APR)	16.68%
Tenure	48 Months
EMI	347
Total interest	6,672
Total amount	16,672

Month	EMI	Interest	Principal	Remaining Balance
1	3473	231.6	115.7	9,884.3
2	3473	228.9	118.4	9,765.9
3	3473	226.2	121.2	9,644.7
4	3473	223.4	124.0	9,520.7
5	3473	220.5	126.8	9,393.9
6	3473	217.6	129.8	9,264.1

Detailed Terms & Conditions available at mashreq.com/cards

Mashreq NEO is part of Mashreqbank PSC a Bank that is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates.

Key facts sheet

Month	EMI	Interest	Principal	Remaining Balance
7	3473	214.6	132.8	9,131.4
8	3473	211.5	135.8	8,995.5
9	3473	208.3	139.0	8,856.5
10	3473	205.1	142.2	8,714.3
11	3473	201.8	145.5	8,568.8
12	3473	198.5	148.9	8,419.9
13	3473	195.0	152.3	8,267.6
14	3473	191.5	155.9	8,111.7
15	3473	187.9	159.5	7,952.3
16	3473	184.2	163.2	7,789.1
17	3473	180.4	166.9	7,622.2
18	3473	176.5	170.8	7,451.4
19	3473	172.6	174.8	7,276.6
20	3473	168.5	178.8	7,097.8
21	3473	164.4	182.9	6,914.9

Key facts sheet

Month	EMI	Interest	Principal	Remaining Balance
22	3473	160.1	187.2	6,727.7
23	3473	155.8	191.5	6,536.2
24	3473	151.4	196.0	6,340.2
25	3473	146.8	200.5	6,139.7
26	3473	142.2	205.1	5,934.6
27	3473	137.4	209.9	5,724.7
28	3473	132.6	214.7	5,509.9
29	3473	127.6	219.7	5,290.2
30	3473	122.5	224.8	5,065.4
31	3473	117.3	230.0	4,835.4
32	3473	112.0	235.3	4,600.0
33	3473	106.5	240.8	4,359.2
34	3473	101.0	246.4	4,112.9
35	3473	95.3	252.1	3,860.8
36	3473	89.4	257.9	3,602.9

Key facts sheet

Month	EMI	Interest	Principal	Remaining Balance
37	3473	83.4	263.9	3,339.0
38	3473	77.3	270.0	3,069.0
39	3473	71.1	276.3	2,792.7
40	3473	64.7	282.7	2,510.1
41	3473	58.1	289.2	2,220.9
42	3473	51.4	295.9	1,925.0
43	3473	44.6	302.8	1,622.2
44	3473	37.6	309.8	1,312.5
45	3473	30.4	316.9	995.5
46	3473	23.1	324.3	671.3
47	3473	15.5	331.8	339.5
48	3473	7.9	339.5	0.0

صفحة المعلومات الرئيسية

تفاصيل ومزايا المنتج

توفر لك البطاقات الائتمانية من المشرق العديد من التسهيلات المربحة المصممة خصيصاً عند الحاجة لمبلغ نقدي عاجل دون القلق حيال المعاملات الورقية. وتأتي هذه البطاقات مع أنواع عديدة من التسهيلات التي تناسب احتياجاتك ومتطلباتك.



خطة الدفع الميسر

منتهى الراحة لتحويل المعاملات أو مستحقات البطاقة إلى أقساط شهرية لفترة محددة مع بطاقتك (بطاقتك الائتمانية من المشرق).

- يمكنك تحويل أي معاملة أو رصيد مستحق على البطاقة الائتمانية إلى أقساط وسدادها على أقساط شهرية متساوية.
- يمكنك تحويل أي معاملة تجزئة تتجاوز قيمتها 500 درهم إلى خطة دفع ميسر خلال 50 يوماً من تاريخ المعاملة.
- تخضع أهليتك للاستفادة من خطة الدفع الميسر لسياسة البنك الداخلية.
- لا تتطلب تقديم مستندات الدخل.
- خطة دفع بأقساط ثابتة لمدة تصل إلى 48 شهراً.



تحويل الرصيد المتجدد

قم بتسوية أرصدة بطاقتك لدى البنوك الأخرى مع بطاقة المشرق الائتمانية واستمتع بخط السداد المربحة والمرنة.

- سوف تستلم الدفعة في أي من البطاقات الائتمانية غير التابعة للمشرق من خلال حجز الحد الائتماني لمبلغ مكافئ.
- تخضع أهليتك لسياسة البنك الداخلية.
- لا يتطلب تقديم مستندات الدخل.
- لا يوجد قسط ثابت، يتم دفع 5% فقط من مبلغ تحويل الرصيد المتجدد كحد أدنى لمدة 3 أو 6 أشهر حسب العرض. ويتم سداد الرصيد المتبقي المستحق في الشهر الأخير من المدة لتجنب الفائدة.
- تحويل ما يصل إلى 90% من الحد الائتماني لبطاقتك.



تحويل الرصيد

قم بسداد أرصدة بطاقتك لدى البنوك الأخرى مع بطاقة المشرق الائتمانية واستمتع بخط السداد المربحة عبر أقساط شهرية متساوية.

- سوف تستلم الدفعة في أي من البطاقات الائتمانية غير التابعة للمشرق من خلال حجز الحد الائتماني لمبلغ مكافئ.
- تخضع أهليتك لسياسة البنك الداخلية.
- لا يتطلب تقديم مستندات الدخل.
- خطة دفع بأقساط ثابتة لمدة تصل إلى 48 شهراً.
- تحويل ما يصل إلى 90% من الحد الائتماني لبطاقتك.



إيزي كاش المتجدد

حل سهل مصمم لتلبية احتياجاتك النقدية العاجلة بمرور دون الحاجة إلى تقديم مستندات الدخل.

- سوف تستلم النقود في أي حساب مصرفي داخل دولة الإمارات العربية المتحدة من خلال حجز الحد الائتماني لمبلغ مكافئ.
- تخضع أهليتك للاستفادة من إيزي كاش المتجدد لسياسة البنك الداخلية.
- لا يتطلب تقديم مستندات الدخل.
- لا يوجد قسط ثابت، يتم دفع 5% فقط من مبلغ إيزي كاش المتجدد كحد أدنى لمدة 3 أو 6 أشهر حسب العرض. ويتم سداد الرصيد المتبقي المستحق في الشهر الأخير من المدة لتجنب الفائدة.
- مبلغ نقدي يصل إلى 90% من الحد الائتماني لبطاقتك.



إيزي كاش

إحدى التسهيلات المربحة التي صممت خصيصاً عند الحاجة لمبلغ نقدي عاجل دون القلق حيال المعاملات الورقية.

- سوف تستلم النقود في أي حساب مصرفي داخل دولة الإمارات العربية المتحدة من خلال حجز الحد الائتماني لمبلغ مكافئ.
- تخضع أهليتك للاستفادة من إيزي كاش لسياسة البنك الداخلية.
- لا يتطلب تقديم مستندات الدخل.
- خطة دفع بأقساط ثابتة لمدة تصل إلى 48 شهراً.
- مبلغ نقدي يصل إلى 90% من الحد الائتماني لبطاقتك.

صفحة المعلومات الرئيسية

الأسعار

سيتم الإعلام عن الأسعار المقدمة من قبل المشرق عند نقطة البيع، أي في القنوات الرقمية أو خدمة العملاء التابعة للمشرق. يرجى ملاحظة الرسوم والمصاريف ذات الصلة التالية:

معدل الفائدة	يكون معدل الفائدة المذكور في نموذج الطلب أو في المكاملة المسجلة أو تطبيق المشرق موبايل أو المشرق أونلاين بمثابة معدل الفائدة الشهري الثابت. بينما يكون معدل الفائدة المتناقص المكافئ ما يقارب ضعف ونصف إلى ضعفي معدل الفائدة الثابت المذكور في نموذج الطلب/ المكاملة المسجلة/ البوابات الإلكترونية، حيث يحتسب المشرق الفائدة بمعدل متناقص مكافئ شهرياً على المبلغ الأساسي المستحق، ويطبق معدل الفائدة هذا على إيزي كاش/ تحويل الرصيد/ خطة الدفع الميسر
الرسوم	<ul style="list-style-type: none"> سيتم الإعلام عن أي من رسوم الإجراءات عند نقطة البيع (في القنوات الرقمية أو خدمة العملاء التابعة للمشرق) يجوز للبنك احتساب مصاريف التسوية المبكرة حسب شروط وأحكام المنتج وجدول الرسوم.
المصاريف الأخرى	<ul style="list-style-type: none"> يرجى الاحتفاظ بعد ائتماني كافي في البطاقة الائتمانية لتحويل عنصر الفائدة الخاص بالقسط الشهري المتساوي لتجنب فرض رسوم تجاوز الحد يرجى ملاحظة أن لدى البنك الحق في تغيير أي من الشروط والأحكام أو بعضها بعد تقديم إشعار خطي قبل 60 يوماً

هيكل السداد

تتفاوت خطط السداد الواردة مع المنتجات المذكورة أعلاه مما يمكنك من اختيار التسهيلات وفقاً لمتطلباتك. يرجى الاطلاع على هيكل السداد المرتبط بالمنتج أدناه:

المنتجات (الأقساط الشهرية المتساوية)	تعتبر منتجات إيزي كاش وتحويل الرصيد وخطة الدفع الميسر بمثابة منتجات تقسيط يتم من خلالها تقسيم المبلغ الإجمالي (رسوم الفائدة + المبلغ الأساسي للمعاملة) إلى أقساط متساوية.
إيزي كاش المتجدد/ تحويل الرصيد المتجدد	يتم تحويل المبلغ المستحق لإيزي كاش المتجدد وتحويل الرصيد المتجدد إلى معدل فائدة 0% خلال مدة العرض ليتم تطبيق معدل الفائدة لمعاملات التجزئة على تحويل الرصيد المتجدد بعد انتهاء المدة، بينما يتم تطبيق فائدة السلفة النقدية على إيزي كاش المتجدد.

مسؤولية العميل وما يترتب عليها

المسؤولية	ما يترتب عليها
سداد إجمالي المبلغ المستحق حسب كشف الحساب بما في ذلك القسط الشهري المتساوي في تاريخ الاستحقاق أو قبله.	<ul style="list-style-type: none"> في حال عدم سداد القسط الشهري المفوتر حسيماً هو مدين في كشف الحساب، فسيتم فرض رسوم الفائدة على المبلغ الأساسي المفوتر. ولن يتم فرض رسوم الفائدة على مبلغ الفائدة المفوتر للقسط الشهري. وسيتم ذكر معدل الفائدة المطبق في كشف حساب بطاقتك الائتمانية. عند عدم دفع ستة أقساط مقابل منتج التقسيط (إيزي كاش/ تحويل الرصيد/ خطة الدفع الميسر)، فسيتم إنهاء خطة التقسيط وإضافة الرصيد المستحق بالكامل، بما في ذلك المبلغ الأساسي المتبقي مع الفائدة، إلى الرصيد الحالي المستحق على البطاقة الائتمانية وسيعتبر كإيداع جديد.

صفحة المعلومات الرئيسية

حقوق في الإلغاء

تماماً مع معايير حماية المستهلك الصادرة عن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي بموجب معايير لائحة حماية المستهلك (التعميم رقم 8-2020)، فإننا نعلمك بموجبنا بأن لديك الحق في الإلغاء وإجراء تسوية مبكرة لصفقاتك خلال 5 أيام عمل من تاريخ توقيعها ("فترة خيار الشرط"). وفي يوم العمل السادس (أو بعد يوم واحد من انتهاء صلاحية فترة خيار الشرط)، يجب عليك إعلام البنك بقرارك بالإلغاء أو التسوية المبكرة وإلا فسيستمر تطبيق ذلك ويعتبر أنه مؤكد من قبلك. وسيمنحك البنك، خلال فترة خيار الشرط، إمكانية الوصول والاستفادة من الصفقات، وذلك مع مراعاة إجراءات اعرف عميلك بشكل مرض والالتزام والتحقق من الامتثال وإجراءات البنك. وفي حال اخترت التنازل عن حقك في فترة خيار الشرط فيجب عليك القيام خطياً، بإشعار و/ أو تأكيد هذه النية للبنك. ومن الجدير بالذكر أنه في حال اخترت إلغاء الصفقات أو تسويتها مبكراً خلال فترة خيار الشرط، فعندها ستكون مسؤولاً عن سداد كافة المطارييف والرسوم، التي قد تكبدتها والمتعلقة بجميع معاملات الصفقات التي تم إجراؤها خلال فترة خيار الشرط وقبل الإلغاء/ التسوية المبكرة لصفقاتك.

ملاحظة: بالنسبة لبعض المنتجات، عندما لا يمكن من الناحية اللوجستية إلغاء المعاملة بعد الحجز، سيطلب من العميل التنازل عن فترة خيار الشرط أثناء إجراءات الحجز ولن تنطبق فقرة الحق في الإلغاء على مثل هذه الحالات.

التحذيرات

- لن يتم تطبيق أي رسوم فائدة على الرصيد المستحق لإيزي كاش المتجدد/ تحويل الرصيد المتجدد خلال فترة إيزي كاش المتجدد/ تحويل الرصيد المتجدد، ليتم بعد ذلك تطبيق معدل الفائدة لمعاملات التجزئة على إيزي كاش المتجدد ومعدل الفائدة النقدية على تحويل الرصيد المتجدد حسب جدول الرسوم.
- يرجى تجنب استخدام البطاقة الائتمانية لمشتريات التجزئة بعد حجز إيزي كاش المتجدد أو تحويل الرصيد المتجدد وذلك لتجنب احتساب الفائدة وسداد وتسوية رصيد التجزئة غير المفوتر المستحق قبل الحصول على إيزي كاش المتجدد أو تحويل الرصيد المتجدد.
- لتجنب رسوم الفائدة، يرجى سداد الرصيد المستحق (بما في ذلك الأقساط الشهرية المتساوية/ الأرصدة المستحقة لأي صفقات تم حجزها سابقاً) على بطاقتك، إن وجدت، قبل حجز إيزي كاش المتجدد/ تحويل الرصيد المتجدد. علماً أنه سيتم أولاً تخصيص أي دفعة يتم إجراؤها على البطاقة بعد حجز إيزي كاش المتجدد/ تحويل الرصيد المتجدد مقابل رصيد إيزي كاش المتجدد/ تحويل الرصيد المتجدد وبالتالي ستخضع أي من المشتريات الأخرى غير المسددة أو الأرصدة المستحقة على البطاقة لرسوم الفائدة. على سبيل المثال - إذا كان آخر كشف حساب مستحق لديك هو 1,000 درهم، وحصلت على إيزي كاش المتجدد/ تحويل الرصيد المتجدد بقيمة 6,000 درهم لمدة 6 أشهر وقمت باستخدام البطاقة مقابل مشتريات تجزئة بقيمة 2,000 درهم، فعندها، وعند دفع مبلغ 4,000 درهم، سيتم احتساب فائدة على نفقات التجزئة بقيمة 2,000 درهم نظراً لأن المبلغ المدفوع سيقوم بتسوية مبلغ الرصيد المفوتر البالغ 1,000 درهم، أولاً ثم تخفيض المبلغ المستحق لإيزي كاش المتجدد/ تحويل الرصيد المتجدد بمقدار 3,000 درهم، وسيظل هناك رصيد مستحق على مشتريات التجزئة والذي سيتم تطبيق معدل الفائدة عليه.
- إذا كان لديك تعليمات دائمة نشطة لسداد المستحقات على بطاقتك، فيرجى إيقافها لتجنب الدفع التلقائي أثناء فترة تفعيل إيزي كاش المتجدد/ تحويل الرصيد المتجدد وإجراء الدفعات على بطاقتك بشكل يدوي حسب كشف حساب البطاقة الائتمانية.
- لا يتم تعديل أي من معاملات الإلغاء/ الاسترداد النقدي/ الاسترداد نقاط الولاء/ الإيداع في الحساب مقابل حجز خطة الدفع الميسر في الرصيد غير المفوتر لكشف الحساب الحالي، لذلك فمن المهم تضمين هذه المعاملات للوصول إلى إجمالي الرصيد غير المفوتر الذي يجب دفعه قبل الحصول على إيزي كاش المتجدد/ تحويل الرصيد المتجدد. وعند عدم سداد إجمالي الرصيد المستحق وغير المفوتر، سيتم احتساب رسوم فائدة على العميل في كشف الحساب التالي.

صفحة المعلومات الرئيسية

مثال توضيحي عن عملية حساب القسط الشهري المتساوي

من خلال استخدام مبلغ أساسي قدره 10,000 درهم، مع فائدة شهرية ثابتة بنسبة 1.39%، إليك فيما يلي مثال عن السداد الشهري للاطلاع.

10,000	المبلغ الأساسي
1.39%	معدل الفائدة الثابتة سنوياً
16.68%	المعدل المنوي السنوي (APR)
48 Months	المدة
347	القسط الشهري المتساوي
6,672	الفائدة الإجمالية
16,672	المبلغ الإجمالي

الشهر	القسط الشهري المتساوي	الفائدة	المبلغ الأساسي	الرصيد المتبقي
1	347.3	231.6	115.7	9,884.3
2	347.3	228.9	118.4	9,765.9
3	347.3	226.2	121.2	9,644.7
4	347.3	223.4	124.0	9,520.7
5	347.3	220.5	126.8	9,393.9
6	347.3	217.6	129.8	9,264.1

صفحة المعلومات الرئيسية

الشهر	القسط الشهري المتساوي	الفائدة	المبلغ الأساسي	الرصيد المتبقي
7	3473	214.6	132.8	9,131.4
8	3473	211.5	135.8	8,995.5
9	3473	208.3	139.0	8,856.5
10	3473	205.1	142.2	8,714.3
11	3473	201.8	145.5	8,568.8
12	3473	198.5	148.9	8,419.9
13	3473	195.0	152.3	8,267.6
14	3473	191.5	155.9	8,111.7
15	3473	187.9	159.5	7,952.3
16	3473	184.2	163.2	7,789.1
17	3473	180.4	166.9	7,622.2
18	3473	176.5	170.8	7,451.4
19	3473	172.6	174.8	7,276.6
20	3473	168.5	178.8	7,097.8
21	3473	164.4	182.9	6,914.9

صفحة المعلومات الرئيسية

الشهر	القسط الشهري المتساوي	الفائدة	المبلغ الأساسي	الرصيد المتبقي
22	3473	160.1	187.2	6,727.7
23	3473	155.8	191.5	6,536.2
24	3473	151.4	196.0	6,340.2
25	3473	146.8	200.5	6,139.7
26	3473	142.2	205.1	5,934.6
27	3473	137.4	209.9	5,724.7
28	3473	132.6	214.7	5,509.9
29	3473	127.6	219.7	5,290.2
30	3473	122.5	224.8	5,065.4
31	3473	117.3	230.0	4,835.4
32	3473	112.0	235.3	4,600.0
33	3473	106.5	240.8	4,359.2
34	3473	101.0	246.4	4,112.9
35	3473	95.3	252.1	3,860.8
36	3473	89.4	257.9	3,602.9

صفحة المعلومات الرئيسية

الشهر	القسط الشهري المتساوي	الفائدة	المبلغ الأساسي	الرصيد المتبقي
37	3473	83.4	263.9	3,339.0
38	3473	77.3	270.0	3,069.0
39	3473	71.1	276.3	2,792.7
40	3473	64.7	282.7	2,510.1
41	3473	58.1	289.2	2,220.9
42	3473	51.4	295.9	1,925.0
43	3473	44.6	302.8	1,622.2
44	3473	37.6	309.8	1,312.5
45	3473	30.4	316.9	995.5
46	3473	23.1	324.3	671.3
47	3473	15.5	331.8	339.5
48	3473	7.9	339.5	0.0